
Subject: [Grab the chance!] Envision your tomorrow with AIESEC ! 
 

 
 
我地身處緊既香港先進發達，但係你有冇諗過其實繁榮社會之下存在住唔同嘅環境

同社會權益問題呢？ 例如，香港水域既塑膠污染喺三年內增長 11 倍；在港少數族

裔因為缺乏中文教育而競爭力受限。想知多啲？你可以透過我地 AIESEC 網上互

動研討會同我地一齊探討呢啲議題！ 
 
活動通過互動性遊戲同刺激精彩既討論，幫你認識環境同社會平等問題既成因同現

況，揭開香港新一面！仲可以同其他志同道合既同學討論，認識新朋友，考察各類

持份者利益同了解呢啲問題點影響自己日常生活。最緊要係可以反思點樣以自己

大學生既身分作出貢獻，唸出實際既改善方法，身體力行為社會出一分力！有你

地齊心協力，我地一定可以一同展望更美好既明天！ 
 

日期及時間：二月二十五日 下午八時至十時 
平台：Zoom 
語言：英語 
活動：互動式遊戲及小組討論 
  

AIESEC 致力於提供不同海外實習同義工機會，俾中大既同學發展潛能和領導能

力。 唔好唸啦，快啲報名參加啦！ 

 
Despite living in Hong Kong for so long, we may not be aware of many environmental and 
equality issues lying under this metropolis. Did you know that Hong Kong's waters has found a 
11-fold increase in plastic pollution in 3 years? What about ethnic minorities facing 
unemployment due to lack of suitable Cantonese education? You can discover these issues by 
joining AIESEC's online interactive webinar! 

https://forms.gle/tcfPo9ogHbc52haB9


 

Explore these issues through interactive games and insightful discussions, investigate their 
origins, current situations and discover more about the other side of Hong Kong! Engage with 
other like-minded individuals, make new friends, investigate different stakeholders' interests and 
understand how these issues influence our everyday lives. Most importantly,  come up with 
solutions we can take action to as a Hong Kong youth! With all our collective efforts, let's 
envision our tomorrow together! 
 

Date and Time: 8 P.M - 10 P.M, 25th February 
Platform: Zoom 
Language: English 
Activities: Interactive games, group discussions 
 

AIESEC is devoted to providing overseas volunteer and internship opportunities, enabling all 
CUHK students to unlock their own potentials and leadership capabilities. Don't hesitate and sign 
up now through here! 
 

https://forms.gle/tcfPo9ogHbc52haB9

